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Bemærkninger 

Der serveres kaffe og aftensmad 

— 

Dagsorden 

1. Fastsættelse af skolens principper 

Plan for arbejdet med fastsættelse af skolens principper laves.  

• Gennemgang af, ”Hvad er det gode princip” 

• Hvilke obligatoriske principper skal der være på skolen 

 

2. Fastsættelse af princip for skole-hjem-samarbejdet 

Siden 2018 har bestyrelsen arbejdet på at revidere princippet for skole-hjemsamarbejde, da vi fik 

lidt midler fra helhedsplanen fra Byliv Kolding til at arbejde ekstra med det. Der har været 

afprøvningsår og en lang inkluderende proces, afbrudt af corona-pandemien, og nu er det tid til en 

konklusion og endelig revidering af principperne.  

• Gennemgang historik af tidligere arbejde med skolebestyrelsens princippet og vigtige 

områder, der skal være indeholdt i princippet 

• Punktet tages op på næste møde i forhold til hvordan princippet fremover skal se ud 

 

Skoleledelsens indstilling: 

At skolens MED-udvalg ridser forløbet op og kommer med tilbageløb fra medarbejdernes 

processer, og at bestyrelsen på den baggrund formulerer de endelige principper. MED-udvalget 

arbejder så videre med at lave retningslinjer ud fra det. 

 

3. Kommunikation fra bestyrelsen 

Hjemmeside, forældremøder mm.  

• Mulige tiltag for bestyrelsen: 

• Forklare generelt, hvad er en skolebestyrelse 

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

• Jævnlige skriv om hvad arbejder bestyrelsen med 

• Videoudgivelser fra skolebestyrelsen 

• Særlige snakke ved skolearrangementer 

• Opslag med billeder af skolebestyrelsen i hver blok 

• Komme med på forældremøder og præsentere sig og bestyrelsens arbejde 

 

4. Nyt fra Elevrådet 

• Har været på tur og hørt om fælleselevrådet 

• 8 elever fra 9. årgang har planlagt besøg, hvor der har været lærere og elever fra 

Erasmus+ (Grækenland, Tyrkiet og Tyskland) Vii har vist rundt i Kolding, været i 

København og fortalt om det tyske mindretal, grænselandet og Genforeningen.  

• Hængekøjer er gået i stykker og eleverne vil gerne have nye og vil passe på dem, hvis 

der kommer nye op. 

 

5. Orientering fra Uddannelsesudvalget 

Budget 23 

• Der forhandles kommunale budgetter i øjeblikket. På skoleområdet er det en 

opgave i sig selv at opnå status quo, hvilket betyder, at der nok ikke kan regnes 

med penge til nye tiltag. 

• Direktøren er skolemand og er ved at være på plads i sin nye stilling 

• Brugernævnsmøde for formand og skoleleder. Vi har haft indspark i forhold til 

rengøring på dagsordenen 

 

6. Orientering fra skolen 

Svømning 

• Svømmeundervisning er på 4. årgang for hele Kolding Kommune. Vi har i Slotsøbadet et 

halvt år ad gangen i to lektioner. Læsekursus deltager også her. To svømmelærere M/K 

er med. Lærerne er uddannede svømmelærere og har bassinprøve, der er taget i 

Slotsøbadet med uddannet instruktører.  

 

Madordning 

• Ny distributør af mad efter konkurs hos tidligere udbyder. Den nye arvtager 

fungerer på samme måde og lader til at fungere rigtig godt 

 

Brug af hallen 

• Efter kl. 16 er det fritidsforvaltningen, der administrerer brugen af Hallen og 

behandler ønsker fra alle interessenter i hele Kommunen. Skolen har ikke mulighed 

for at stille med resurser til udvidet brug, men lokale foreninger, kunne måske lave 

flere tilbud for at benytte den. Hallen bliver brugt og er nærmest fuldt booket alle 

dage af fritidsbrugere. Det kunne være et indsatsområde at få større brug blandt 

elever/forældre 

 

Kolde madpakker 
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Køleskabsordning strander på to ting. Højt elforbrug og manglende hygiejne og det er 

derfor ikke muligt at lave køleskabsordninger. Elever har tidligere fået køletaske ved 

skolestart. Dette initiativ kan der arbejdes videre med at genoptage i et eller andet omfang 

 

Færdsel 

• Politiet har været på besøg om morgenen og der er uddelt bøder i den forbindelse i 

forholdt til forskellige lovovertrædelse. Det har været svært at overholde reglerne 

for området for skolen selv og derfor træder politiet til 

• Ny vej planlægges til at blive anlagt mellem Munkebo og skolen og trafikken 

omkring skolen vil herefter blive en del anderledes. Dette er dog først planlagt til at 

være færdigt i 2027. Høringsfase er allerede sat i gang 

 

GDPR 

 

• Personfølsomme oplysninger. Skolen er opmærksom på  sikre, at det ikke sker 

overtrædelser/misforståelser, så vi er derfor i dialog med forældre med navne- og 

adressebeskyttelse 

• Der er god dialog med forældre og vi forsøger at have den gode dialog fremover for 

at der ikke skal opstå overtrædelser/misforståelser. 

 

Fysiske udviklingsplaner 

• Facaderne er renset af og er klar til videre behandling. Der skal udskiftes 

sternbrædder og facaderne skal behandles med spartling og maling. Endvidere vil 

der komme udsmykning på facaderne ved indgangsområdet 

• Renovering af fysiklokale er gået i gang og forventes at stå færdigt om ca. 10 uger. 

 

Pædagogisk fundament 

• Første del af arbejdet med skolens pædagogiske fundament er fremvist i fysisk 

form, som udtrykker, hvad der arbejdes med for tiden. Er uddelt til alle skolens 

personaler og udbygges efterhånden, som arbejdet skrider frem. 

 

 

7. Kalender 

Møder ligger mandage fra 17.15-19.15 inklusive aftensmad: 

22.8 – 26.9 – 7.11 – 5.12 – 30.1 – 27.2 – 27.3 – 22.5 – 19.6 

Derudover er der et kursus for alle nye skolebestyrelser inklusive brugernævnsmøde i Dalbyhallen 

torsdag den 6. oktober kl. 17-20 

• Der vil kun være kursus d. 6. oktober. Brugernævnsmøde flyttes til anden dato, 

hvor kun formand og skoleleder deltager. 

 

8. Eventuelt 

• Er der mange der skifter skole 
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i. Vi har løbende udskiftning, men ikke anderledes end tidligere skoleår. Dog 

har vi lige nu små årgange på flere klassetrin 

   


